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DEFENDER
® WHEELCHAIR RAMP NEW!

Article-No. 85305SET

Defender Wheelchair Ramp with 3 Lines (6 ramp pieces), matching extremity pieces and the 
blue pre-drilled Defender Midi cable crossover.

Professional cable protection combined with a practical solution to make the Defender MIDI 
cable crossovers suitable for wheelchairs, walking frames and trolleys.

Light, professional and above all, very fl exible in terms of extendibility. The main elements of 
the ramp (25cm) and the side elements (9cm) make a variable crossover width (minimum 
80cm) possible. The components can simply be interconnected and then laid over the 
crossover.

As it is the case with all crossovers of the DEFENDER series, the Defender Wheelchair ramp 
is oil, acid, and petrol resistant.

We recommend the use of our wheelchair ramp set including 3 Lines (6 ramp pieces) with 
the matching extremity pieces. These pieces must be used together with the blue pre-drilled 
Defender Midi cable crossover.

The drilling ensures that the ramp doesn’t slide from the cable crossover. With this 
confi guration the drive across zone is 80 cm wide. It is of course possible to extend the 
ramp’s width by using more lines.

1 Set is composed of:

• 6 Ramp pieces (3 Lines)
• 4 extremity pieces (2 left extremities / 2 right extremities)
• 1 blue pre-drilled Midi cable crossover

Please note:
The Defender Wheelchair Ramp does not support vehicle traffi c. 

Artikel-Nr. 85305SET

Defender Rollstuhlrampe Set mit 3 Linien, passenden Randstücken und einer vorgelochten 
Defender Midi Kabelbrücke in blau.

Professioneller Kabelschutz kombiniert mit einer praktischen Lösung um alle Defender Midi 
Kabelbrücken für Rollstuhlfahrer, Gehwagen und Cateringwagen leicht überfahrbar und 
somit Barrierefrei zu gestalten.

Leicht, professionell und vor allem fl exibel erweiter- und nachrüstbar. Die einzelnen 
Rampenelemente (25 cm) und Randstücke (9 cm) lassen sich von der Überfahrbreite 
(mindestens 80 cm) variieren und einfach nach dem zusammenstecken über die Brücke 
legen.

Wie alle Kabelbrücken aus der DEFENDER Serie ist auch die Defender Wheelchair Rampe 
öl-, säure-, & benzinbeständig.

Als Komplettpacket empfehlen wir das Rollstuhlrampe Set bestehend aus 3 Linien (6 
Rampenmodule) mit passenden Randstücken und einer vorgelochten Defender Midi 
Kabelbrücke in blau. Die Lochung sorgt dafür das die Rampenmodule nicht verrutschen. Das 
Set lässt sich mit weiteren Linien beliebig erweitern. In dieser Konfi guration erreichen Sie 
eine Überfahrbreite von 80 cm. 

1 Set besteht aus:

• 6 Rampenmodule (3 Linien)
• 4 Randstücke (2x Randstück links / 2x Randstück rechts)
• 1 Midi Kabelbrücke blau gelocht

Bitte beachten Sie:
Die Rollstuhlrampe kann nicht von Kraftfahrzeugen überfahren werden!

DEFENDER
® BOX

Article-No. 85BOX

Multifunctional transport and storage box in euro-pallet dimensions for all Defender cable 
crossovers. Easy to load and light weight thanks to a synthetic and steel materials combination.

Features:

• Easy loading thanks to collapsible sides of the pallet cage
• Max. load bearing > 1t
• Stackable
• Foldable
• Easy cleaning of the cable crossovers thanks to integrated water drain in the Defender Box
• Steel structure undercoated and lacquered on weather proof synthetic euro-pallet
• Dimensions (W x H x D): 1250 x 1285 x 840 mm
• Weight: 50,5 kg

Artikel-Nr. 85BOX

Leichter & einfach zu beladender multifunktioneller Transport- und Lagerbehälter aus 
Kunststoff/Stahl im EURO-Maß für alle Defender Kabelbrücken Modelle.

Features:

• Einfache Beladung durch teilbare Gitterbox
• Belastbar bis über 1t
• Stapelbar
• Zusammenfaltbar
• Leichte Reinigung der Kabelbrücken durch integrierten Wasserablauf in der Defender BOX
• Grundierte und lackierte Stahl-Gitterbox auf wetterfester Kunststoffpalette
• Abmessung (B x H x T): 1250 x 1285 x 840 mm
• Gewicht: 50,5 kg

NEW!


